
Referat fra bestyrelsesmøde den 14. februar 2013 

 

Til stede: Julle, Rosita, Birthe, Richard, Mette 

Afbud: Sharon, Inge 

 

Godkendelse af dagsorden: Godkendt 

 

Godkendelse af referat: Godkendt 

 

Behandles:  

 

Pony sadel Kashmira, hun har prøvet en ponysadel, og det har hjulpet på de mindre ryttere. Vi 

køber den vi har prøvet ok.  

 

Elevhestene, Kashmira er der kommet en del klager, hun er for urolig på hovedet, stejler i galoppen, 

så det skal der gøres noget ved det. Det skal indskærpes over underviseren at sørge for at hun har 

det rigtige udstyr på. Der skal findes en rytter der kan ride hende nogle gange om ugen. Spørge 

Michelle. Der skal evt. søges om hal timer med videre.  

 

Møde med en fra Energi Nord, der kom for at forklare os omkring forenings el. Det vil kun være en 

fordel for klubben, hvis vi kan få flere tilmeldt forenings el, hvor støtten går til klubben. Hørte også 

lige om de evt. havde nogle keehangere de gerne vil donere til klubbens distance stævne. Vi tager et 

skema med hjem hver, og ser hvad vi kan få tilmeldt.  

 

Kontingent – vedr. familie kontingent, det er svært at vurdere hvem der er aktive og passive 

medlemmer i en familie når det skal opgøres til kommunen. Bestyrelsen forslår at det skrottes. 

Fastholder nuværende kontingent.  

 

Det var alt vi nåede inden generalforsamlingen, derfor er der punkter der overgår til næste 

bestyrelses møde.  

 

Næste møde er torsdag den 7. marts 2013, Sharon kommer med kage 

 

Referat Mette 

 

 

 

   


